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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till statsrådet Erik Slottner (KD)

2023/24:958 En skyldighet att beakta vissa samhällsintressen vid offentlig 
upphandling

I lagrådsremissen En skyldighet att beakta vissa samhällsintressen vid offentlig 
upphandling föreslås

 att det ska införas en skyldighet att vid offentlig upphandling beakta 
klimatet, miljön, människors hälsa, djuromsorg samt sociala och 
arbetsrättsliga aspekter, om upphandlingens art motiverar det, och

 att upphandlande myndigheter och enheter ska besluta om riktlinjer för 
hur nämnda intressen ska beaktas.

Regeringen har valt att inte gå vidare med lagrådsremissen med hänvisning till 
att man inte vill införa krav som riskerar att påverka små företags möjligheter 
att delta i offentliga upphandlingar negativt.

Branschorganisationen Företagarna är dock själv positiv till förslaget om att 
riktlinjer ska tas fram. 

Med anledning av detta vill jag fråga statsrådet Erik Slottner:

 

Är statsrådet beredd att lägga fram förslaget om att upphandlande myndigheter 
och enheter ska besluta om riktlinjer för hur vissa samhällsintressen ska beaktas 
på riksdagens bord? 

………………………………………

Amanda Palmstierna (MP)

Från Riksdagsförvaltningen
2024-06-03
Besvaras senast
2024-06-12 kl. 12.00
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Överlämnas enligt uppdrag

Rebecca Heinemann


